
SEGONA SESSIÓ 16/12/2020

Consell dels Infants
Pla d’Infància i Adolescència 2018-2024

Segona sessió: dimecres 16 de desembre de 2020

Lloc: Plataforma Zoom

Hora: de les 17.30h a 19.00 h.

Assistents: Cristina Prieto (Mestres Montaña), Pol Ribell (L’Estel), Gabriela Dico (Granullarius), Breixo

Fernàndez (Salvador Llobet), Lucia Valcàrcel  i  Iker Arguimbau  (Cervetó),  Nina López (Joan Solans),

Paula Tiscar (Ferrer i Guàrdia), Arnau Salguero i Joana Pons (Lledoner), Lucia Aguilera (Turó de Can

Gili), Jana Gendra i Jan Cruz (Jardí), Maria Garcia i Laia Gómez (Escola Pia),  Berta Escobar i Núria

Serra (Salvador Espriu), Yasmin Istar i Aaron Daouieb (Ponent), Gil Corral i Josh Dueñas (Pereanton),

Gerard Domene (Anna Mogas).

No assisteixen: Aissatou Diallo (Mestres Montaña), Nàdia Álvarez (Ferrer i Guàrdia), Denisse González

(Granullarius), Paula Nikolova (Salvador Llobet), Mayli Vinueza (Turó de Can Gili),   Mercè Velasquez

(L’Estel), Chaima El Koujili (Joan Solans).

Excusen l’assistència: Eric Viñas i Martina Borràs (Educem), Martina Lupiáñez (Anna Mogas).

Dinamitzadors: Francesc Reverter i María Marín

Prèviament, s’ha enviat un recordatori (correu-e i grup de whatsapp)

✔ Es convoquen els representants i els suplents a la sessió de treball.

✔ Portar llibreta mitjana o petita i bolígraf per apuntar les idees que es van parlant.

✔ Posar-te la xapa que porta el vostre nom.

✔ Per a poder votar a la reunió, necessites preparar 3 quadrats de paper o cartolina de 10 x 10 cm

(verd, blanc i vermell) que poden ser pintats, enganxats o com tinguis per casa.

✔ Portar un dibuix o una paraula en un dinA4 que expressi com penses que viuràs tu aquest Nadal.

Benvinguda

Els infants van entrant a la plataforma i ens presentem. Ens donen la benvinguda el Francesc i la Maria.

Alguns expliquem que tenim moltes ganes de fer vacances de nadal i trencar amb el ritme escolar.

Es presenta la Núria Serra i ens expliquen que s’han donat canvis de representants

A l’Escola Salvador Espriu marxa la Martina Borrel i entra la Berta Escobar com a representant i Núria

Serra com a suplent. I això afecta el CNIAC, que entrarà com a representant la Cristina Prieto que va

quedar segona. 

Aprovació de l’acta anterior

 El Francesc i la Maria ens fan un recordatori dels temes tractats en la sessió anterior:
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• Vam parlar del treball que ens va encomanar el CNIAC fer una lectura del manifest del drets dels

infants i cada un/a va explicar com ho havien treballat a la seva escola.

• Ens van  proposar  participar  en la  Carta  Catalana  de Drets  i  Responsabilitats  Digitals  de la

Generalitat i ens vam apuntar voluntàriament a la sessió virtual.

• Vam continuar  treballant  el  Pacte  de  Ciutat  ,  ens  vam dividir  en  dos  grups  i  es  prioritzen

propostes i accions. Desprès ens tornem a trobar el grup gran i un portaveu va  explicar les

conclusions de cada grup.

S’aprova per unanimitat.

Comentar la participació en el grup de treball de la carta Catalana de Drets

i Responsabilitats Digitals (Generalitat de Catalunya)

Com us va anar als que vau assistir a la sessió de treball? Us va agradar aquesta experiència? Creieu

que la vostra veu és important en aquest tema? La Yasmin, el  Pol, el Jan i el Josh ho comenten:

Yasmine: Ho vaig trobar molt interessant perquè si es fa una carta adreçada als infants és lògic que

opinem.

Pol: Va estar molt bé. El més important es que es proposi l'opinió dels infants i que s'aportin noves idees

Jan: Em va agradar molt. Cal expressar els nostres drets.

Josh: Valorar i expressar les nostres opinions  és un dret. Ho considero molt important que es tingui en

compte. Un tema relacionat amb els infants ha de ser consultat perquè s'escolti la nostra veu.

Continuem amb el  Pacte  de Ciutat.  Revisió  de l’encàrrec de treball  de

prioritzar les accions sobre ANAR A PEU A L’ESCOLA 

En aquest punt, prèviament s’havia demanat que es fes una lectura per iniciar amb més facilitat el debat

sobre  la  tercera  idea  escollida  (Fomentar  i  utilitzar  els  carrils  per  a  bicicletes  de  la  ciutat)  a

http://www.granollers.cat/educació/consell-dels-infants-2021

Com ha  anat  poder  informar  a  l’escola  de  les  propostes  definitives  elaborades a  la  sessió  del  dia

25/11/2020 de les dues primeres idees?

Es posen en pantalla les dues diapositives del resum final que es va elaborar en la sessió del 25 de

novembre i que es va enviar als centres, amb intenció de  posar al corrent als infants que no van assistir

a l'última sessió o els que són nous (Núria Serra i Berta Escobar)  i s’exposa la tercera proposta  tot

explicant la dinàmica.

http://www.granollers.cat/educaci%C3%B3/consell-dels-infants-2021
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Debat sobre les accions sobre la tercera idea més escollida per fomentar els camins escolar segurs

(targetes vermella, blanca i verda). Ens dividim en dos grup per treballar el debat. El Francesc treballarà

la proposta de des la perspectiva de l’infant i l’escola i la Maria, des de la perspectiva de ’Ajuntament ( el

QUÈ i el COM). De cada grup es proposa que sorgim un o dos infants voluntaris com a portaveu que

seran els que ho exposaran al gran grup.

La portaveu Maria Garcia i la Jana Gendra del primer grup expliquen les seves aportacions

• Fer una activitat extraescolar per practicar anar en bici per la ciutat.

• Fer vídeos per reclamar més carrils bici a l’estil del carrer Girona.

• Sortides en bici amb l’escola i/o amb famílies.

• Fer una activitat extraescolar, trobades… de pràctica de circular amb bici.

• Zona 30: segura x circular els infants, amb més obstacles pels cotxes.

• Espais segurs on poder aparcar la bici a l’escola i al carrer (com el de l’estació) en llocs clau a

cada barri, hospital, zona esportiva, súpers…

En el segon grup el portaveu és en Gil:

• Lloguer de bicis i patinets elèctrics per tothom amb preus reduïts

• Posar bicicletes de lloguer per les persones amb mobilitat reduïda

• Dotar de més diners dels recursos municipals per fer una ciutat saludable i sostenible

• Fer més carrils bicis que siguin segurs i que es connectin amb tots els barris de la ciutat

Es validen les accions per enviar-les al grup de treball «Ciutat saludable i sostenible» (es grava en vídeo

per penjar-ho de la web del C. Infants).

Amb aquesta sessió acabem el projecte de Pacte de Ciutat que enviarem a les persones responsables

per ser recollida i exposada la nostra opinió.

Encàrrec de treball  per  la propera sessió:  lectura d’un article relacionat

amb una de les accions més demanades

Es passarà un arxiu amb una lectura relacionada amb l’acció que s’ha treballat sobre camins escolar i es

preguntarà  si l’hem llegit  i quina és la  nostra opinió per la propera sessió del dia 27 de gener.
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Mostrar  a  càmara  un  full  amb  una  paraula  o  un  dibuix  explicant  com

penses que viuràs tu aquest Nadal amb la presència de la Covid.

S’ha enviat com a encàrrec de treball per aquesta sessió.

«Heu de preparar un paper A4 amb una paraula o una frase (que es vegi gran i clar per la pantalla) o un

dibuix que expliqui com penses que viuràs tu aquest Nadal amb la presència de la Covid?»

Cada infant presenta el seu paper amb la frase o dibuix i ho explica, al mateix temps es grava per penjar

a la web del C. Infants i acabem fent la foto final amb els nostre full del Nadal.

Avaluació de la sessió i comiat.

Lectura de les conclusions de grup. Ho fa la Lucia Aguilera i comiat.

La propera sessió serà el dimecres dia 27 de gener a les 17.30 h

S’enviarà un correu electrònic per saber si es fa virtual o presencial.


